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رئیسسازمانبرنامهوبودجه:
 سال آینده ۲۰۰ هزار میلیارد تومان
 تعهدات دولت قبل پرداخت می شود

اعلام برنامهوبودجهکشور رئیسسازمان
کرد:سالآیندهباید۲۰۰هزارمیلیاردتومان
اصلوسوداوراقمالیووامهایخارجیاز

تعهداتدولتقبلپرداختشود.
سید مسعود میر کاظمی در توئیتی نوشت: سال آینده 
باید ۲۰۰ هزار میلیارد تومان اصل و سود اوراق مالی و 
وام های خارجی از تعهدات دولت قبل پرداخت شود. وی 
ادامه داد: این در حالی اســت که دولت سیزدهم سال 

آینده ۸۸ هزار میلیارد تومان اوراق مالی منتشر خواهد کرد؛ یعنی بیش ازآنچه منتشر کند، تسویه 
می کند. پیش تر رئیس سازمان برنامه وبودجه اعلام کرده بود: تا سال ۱۴۰۵ دولت باید ۵۳۵ هزار 

میلیارد تومان اصل و سود اوراق دولت قبل را پرداخت کند.

معاونوزیرراهوشهرسازی:
اولویت راه آهن نفود فناوری در صنعت ریلی است

معاونوزیرراهوشهرسازیگفت:یکیاز
اولویتهایمهــمدرراهآهن،نفودفناوری
دربخشهایمختلفصنعتریلیاستکه
بهافزایشسرعت،ایمنیورفاهدرسیرو

کاهشهزینههامنجرمیشود.
به گزارش روابط عمومی شرکت راه آهن جمهوری 
اسلامی ایران، مراسم گرامیداشت هفته پژوهش و تقدیر 
از پژوهشگران برتر وزارت راه و شهرسازی با حضور سید 

میعاد صالحی، مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران در مرکز تحقیقات راه، مسکن 
و شهرسازی برگزار شد.در این مراسم میعاد صالحی ضمن تبریک هفته پژوهش و تبریک 
پیشاپیش به مناسبت هفته حمل و نقل بیان کرد: اگر به صحبت های رهبر معظم انقلاب 
اسلامی توجه کنید یکی از کلید واژه های اصلی آن توجه به نخبگان، پژوهش و فناوری است.

صالحی با اشاره به ضریب نفوذ پایین پژوهش و فناوری در صنعت گفت: باید از انجام پژوهش 
صرفا برای پژوهش عبور کنیم و به سمتی برویم که پژوهش برای رفع مشکلات و رفع نیاز 

صنایع به کار رود.
مدیرعامل راه آهن افزود: بیش از 6 هزار شرکت دانش بنیان در کشور وجود دارند اما تا وقتی 
که محصولات این شرکت ها وارد بازار نشود نقش اندکی در اقتصاد خواهند داشت و باوجود 
سیاست های ابلاغی برنامه ششم توسعه در حال حاضر نقش بسیار کمی در تولید ناخالص 

داخلی )GDP( دارند که لازم است ارتقاء یابد.
معاون وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: در برنامه ششم توسعه سهم شرکت های دانش بنیان 
باید از یک و نیم درصد به پنج درصد می رسید. باید مرکز پایش وجود می داشت که براساس 
شاخص ها میزان پیشرفت را کنترل و بر پیشرفت این موضوع نظارت می کرد.مدیرعامل راه آهن 
گفت: برای این که بحث تکنولوژی و فناوری را پیش ببریم باید وزارتخانه های زیربنایی از 
جمله وزارت نفت، راه و شهرسازی، رفاه و صمت ورود پیدا کنند تا پژوهش به سمت کاربردی 

و نافع شدن پیش برود.
صالحی گفت: یکی از اولویت های مهم ما در راه آهن، نفود فناوری در بخش های مختلف 
صنعت ریلی است که به افزایش سرعت، ایمنی و رفاه در سیر و کاهش هزینه ها منجر می شود. 
ما نیازهای پژوهشی و فناورانه خود را اعلام می کنیم و نتایج آن پژوهش ها بلافاصله در صنعت 

ریلی به کار خواهد رفت.
وی افزود: سال هاســت درباره اهمیت ارتباط صنعت با دانشگاه صحبت می شود اما فاصله 
این دو بخش با یکدیگر زیاد است و باید گام به گام این فاصله را کاهش دهیم و این شعار را 
محقق کنیم. با توجه به سیاست های وزیر راه و شهرسازی که مرد عمل در این میدان است، 
آمادگــی داریم نفوذ فناوری را در صنعت ریلی افزایش دهیم. صالحی تاکید کرد: از همینجا 
اعلام آمادگی می کنیم که راه آهن جمهوری اسلامی به عنوان مسئول صنعت حمل و نقل 
ریلی کشور و بازوی عملیاتی وزارت راه و شهرسازی حتما از طرح های پژوهشی ناظر به حل 
مشکلات حمل و نقل ریلی حمایت می کند. با کمک مراکز علمی و پژوهشی مختلف کشور 
از جمله مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی این هدف را محقق می کنیم؛ قطعا در این 
فرآیند، مقالات ISI و معتبر جهانی نیز تهیه خواهد شد، جریان نقدینگی به پژوهشگر خواهد 
رسید، پژوهشگران کار پژوهشی نافع انجام خواهند داد و نهایتاً به نیاز و اولویت بهره بردار نیز 
پاسخ مطلوب و به هنگام داده خواهد شد و به حول و قوه الهی، کشور و انقلاب اسلامی به اقتدار 

اقتصادی و فناوری دست خواهد یافت.

امسال چقدر تنباکو تولید شد؟
جدیدترینآمارمنتشرشدهازســویوزارتصمتنشانمیدهدکهدر
نیمهاولامسالنسبتبهزمانمشابهسالقبل،تولیدانواعتنباکوبیشاز

۳.۵برابروصادراتتنباکویمعسلنزدیکبه۵.۵برابرشدهاست.
به گزارش اقتصادآنلاین،  بر اساس این آمار در شش ماهه اول امسال مجموع تولید تنباکو در 
کشور به ۲۴۴۴ تن رسیده که نسبت به تولید 66۹ تنی در مدت مشابه سال گذشته ۲6۵.۳ درصد 
رشد داشته و بیش از ۳.۵ برابر شده است. همچنین در حال حاضر ۴۳ واحد در حال تولید تنباکو 
هستند که نسبت به فعالیت ۳6 واحد در مدت مشابه سال قبل ۱۹.۴ درصد افزایش یافته است.

صادراتتنباکویمعسلبیشاز۵برابرشد
بر اساس این آمار صادرات تنباکوی معسل در نیمه اول امسال نزدیک به ۵.۵ برابر مدت مشابه 
سال قبل شده است؛ به طوری که صادرات تنباکوی معسل با ۴۴۵.۸ درصد افزایش از ۷۳.۳ تن 
در شش ماهه اول سال ۱۳۹۹ به ۴۰۰.۲ تن در مدت مشابه امسال رسیده است. اما صادرات 
تنباکوی سنتی در این مدت ۹.۳ درصد کاهش داشته و از ۴۵.6 تن در شش ماهه اول سال قبل 

به ۴۱.۳ تن در مدت مشابه امسال رسیده است.
صادرات توتون نیز در مدت یاد شده با ۹۲.۳ درصد افزایش از ۸۰۳.۲ تن در نیمه اول سال قبل 
به ۱۵۴۴.۴ تن در مدت مشابه امسال رسیده که علت آن استفاده از توتون در تولید تنباکوی 
معسل بوده است.رییس انجمن تولیدکنندگان، واردکنندگان و صادرکنندگان محصولات دخانی، 
سال قبل مصرف سالانه تنباکوی معسل در کشور را ۱۰ تا ۱۲ هزار تن اعلام کرده بود که 
بر اساس گفته های او تنها  ۲۰۰۰ تا ۳۰۰۰ تن از نیاز سالانه کشور در بخش تنباکوی معسل 
در داخل تامین می شود و بیش از ۸۰۰۰ تن باید سالانه به کشور وارد شود، اما آماری از میزان 

واردات در سال جاری در دسترس نیست.

اخبار کوتاه 

جلسهســتادتنظیمبازاربهریاستمحمدمخبر،
معاوناولرییسجمهوریبرگزاروتصمیماتلازم

برایمدیریتبازارشبیلدااتخاذشد.
به گزارش پایگاه اطلا رسانی دولت، معاون اول رییس جمهوری 
با اشاره به برنامه ریزی ها و تصمیمات دولت برای کنترل قیمت 
اقلام و کالاهای ضروری مورد نیاز خانوار گفت: نظارت بر قیمت 
همه اقلام ضروری است تا شاهد نابسامانی و افزایش بی رویه 

قیمت ها در بازار نباشیم.محمد مخبر در جلسه ستاد تنظیم بازار،  بر 
ضرورت تشدید نظارت از سوی سازمان تعزیرات و سایر دستگاه 
هــای نظارتی تاکید کرد و گفت: نباید اجازه دهیم که هر کس 
قیمت کالاها را براساس خواست خود افزایش دهد.در این جلسه 
گزارشی از وضعیت مایحتاج شب یلدا ارائه و مقرر شد تا سطح ارایه 
اقلام اساسی شب یلدا در میادین میوه و تره بار با قیمت مناسب و 
مصوب افزایش یافته و برخی اقلام نیز بصورت هوشمند از طریق 

سامانه های اینترنتی به فروش برسد.همچنین در این جلسه که 
وزرای جهاد کشاورزی، راه و شهرسازی، صمت، سخنگوی دولت 
و جمعی از مدیران سازمان های مربوطه حضور داشتند، گزارشی 
از وضعیت شبکه توزیع اقلام ارائه شد و با توجه به تاثیرات مطلوب 
توزیع هوشمند کالاهای اساسی بر افزایش عدالت در دسترسی و 
کاهش قیمت ها مقرر شد تا از ظرفیت اتحادیه ها و فروشگاه های 

زنجیره ای نیز برای گسترش این طرح استفاده شود.

معاون اول رییس جمهوری اعلام کرد؛

استفاده از ظرفیت اتحادیه ها و فروشگاه های 
زنجیره ای برای توزیع هوشمند کالاها

اینفوگراف

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی خبر داد؛

افزایش 80 درصدی بیمه شدگان صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر

ثبت نام بیش از ۲ میلیون و ۱۵۳ هزار نفر در سامانه نهضت ملی مسکن

طــرحملیبیمهاجتماعیخانوارکمبرخوردارروســتاییو
عشــایریدرهمایشسراســریکارگزارانصندوقبیمه

اجتماعیکشاورزان،روستاییانوعشایراجراییشد.
حجت اله عبدالملکی با حضور ویدئو کنفرانسی در این آیین، با اشاره به طرح 
ملی بیمه اجتماعی خانوار کم برخوردار روستایی و عشایری گفت: حدود یک 
میلیون و ۲۵۰ هزار نفر تحت پوشش این صندوق قرار گرفتند که کار بسیار 

ارزشمندی است .
وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی افزود: بخش زیادی از این افراد، از مددجویان 
کمیته امداد امام )ره(،سازمان بهزیستی کشور و اقشار ضعیف و کم درآمد جامعه 
هستند. عبدالملکی گفت:  با این طرح، حدود ۸۰ درصد به جامعه هدف صندوق 

بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر اضافه شد.
وی تاکید کرد :  تامین آتیه و توسعه بیمه اجتماعی با اولویت توجه به اقشار 

آسیب پذیر، یکی از اولویت های ما در وزات تعاون،کار و رفاه اجتماعی است.
عبدالملکی یادآور شد: امتیازهای خوبی برای این افراد در نظر گرفته ایم.

وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی تصریح کرد: صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 
روستائیان و عشایر، دارای پشتوانه مالی بسیار خوب ،جوان و  مدیریت صحیح 

است و باید  تلاش کنیم تا به سرنوشت دیگر صندوق ها گرفتار نشود.

وی با بیان این که باید جامعه هدف بیشتری ، تحت پوشش بیمه قرار گیرد، 
به طرح های ویژه کارگزاران در زمینه بیمه زنان روســتایی و توجه به تامین 
آتیه و درآمد آن ها، اشاره کرد و گفت: این گونه خدمات، موجب افزایش رفاه 
جامعه روستایی می شود.وی با اشاره به اینکه در تلاش هستیم تا  منابع همه 

صندوق ها را تأمین کنیم، تصریح کرد: خبرهای خوبی، در راه است.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: به مشکلات کارگزاران آگاه هستیم و 

تلاش می کنیم، آن ها را رفع کنیم.
جامعهکشاورزان،روستاییانوعشایرغیور،میراثدارفرهنگی

کشورهستند
در ادامه ایــن همایش، بیت اله برقراری مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی 
کشاورزان، روستاییان و عشایر گفت: این صندوق در راستای تحقق اصل ۲۹ 
قانون اساســی که بیمه را یک حق همگانی می داند با تأکیدات مقام معظم 
رهبری مبنی بر توجه به اقشار محروم و ضعیف و مبتنی بر قانون ساختار، ایجاد 

شده است.
برقراری با اشــاره به نقش مهم و موثر کارگزاران و ضرورت حمایت از آنان 
ادامه داد: کارگزاران، در خط مقدم، قرار دارند، مفتخریم که حدود ۱۸۰۰ کارگزار 
پرتلاش که دغدغه تبیین رســالت این صندوق را دارنــد در این راه تلاش 
می کنند.وی با تاکید بر اینکه جنس تحول؛ اقدام، عمل است، ما تلاش داریم 
با توجه به منویات مقام معظم رهبری، قانون اساسی و برنامه های توسعه در 

راستای پوشش ۱۰۰ درصدی جامعه هدف حرکت کنیم.
برقراری، با بیان اینکه جامعه کشاورزان، روستاییان و عشایر غیور، میراث دار 
فرهنگی کشور هستند، گفت: تامین امنیت غذایی و سیاسی کشورتوسط این 

قشر محقق می شود.

وی افزود: انتظار داریم که مجلس انقلابی که دغدغه رفع مشــکلات این 
جامعه هدف را دارند در این راه به ما کمک کنند.

وی درپایان سخنان خود گفت: همفکری، هم گرایی، هم سویی قوی، توجه به 
پیشبرد اهداف و نگاه کارشناسی از مؤلفه های نظام مدیریتی بنده است و معتقدم 
که اگر خود را وقف خدمت کنیم، با تبدیل تهدیدها به فرصت، می توانیم شاهد 
اتفاقات خوبی باشیم. در ادامه این همایش برخی از کارگزاران حاضر به بیان 
دغدغه های خود پرداختند.به گفته وی دغدغه مالی و اداری، مشکلات مرتبط 
با آیین نامه اجرایی صندوق، چالشــهای قوانین مصوب و مشکلات فناوری 

اطلاعات از دغدغه های مطرح شده اصلی کارگزاران است.
افزایش۲درصدیکارمزدتمدیدیکارگزارانتاپایانسال

وی بــا تاکید بر اینکه باید اقداماتی صورت گیرد تا موجب افزایش روحیه و 
انگیزه کارگزاران شود، گفت: کارمزد تمدید بیمه تا پایان سال ۲ درصد افزایش 
می یابد،همچنین ۴۰ میلیارد تومان اعتبار جهت تخصیص تسهیلات برای 
کارگزاران درنظر گرفته شده است، از کارگزاران برتر ۳ ماه پایانی سال جاری 
تقدیر خواهیم کرد. وی ارائه اختیارات به کارگزاران، پیگیری و حل مشکلات 
مالیات بر ارزش افزوده و برگزاری دوره آموزشی مبتنی برنیاز کارگزاران از دیگر 

مواردی بود که برقراری به آن اشاره کرد.

وزارتراهوشهرسازیدرتازهترینآمارارایه
شدهازثبتنامبیشاز۲میلیونو۱۵۳هزارنفر

درسامانهنهضتملیمسکنخبرداد.
معاونت مسکن و ســاختمان در تازه ترین آمار ارایه شده از 
ثبت نام ۲میلیون و ۱۵۳ هزار و ۱۷۸ نفر در ســامانه نهضت 

ملی مسکن خبر داد.
ثبت نام نهضت ملی مسکن یک ماه بعد ابلاغ قانون جهش 
saman. تولید توسط رییس جمهور از ۲۸ مهرماه در سامانه
mrud.ir آغاز شــد و تا ۳۰ آذرماه ادامه دارد. در ابتدا مقرر 
بود، ثبت نام طی یک ماه انجام شود که با موافقت وزارت راه 
و شهرســازی طی چندین مرحله تا پایان آذرماه تمدید شده 
است. نهضت ملی مسکن یکی از سیاست های کلان دولت 
ســیزدهم در حوزه مسکن است که بر اساس این سیاست، 
احداث ۴ میلیون واحد مسکونی در ۴ سال در برنامه دولت قرار 
گرفته است. متقاضیان با داشتن چهار شرط تاهل و سرپرست 
خانوار بودن، حداقل سابقه ۵ سال سکونت در شهر موردتقاضا، 
فاقد مالکیت خصوصی و در نهایت عدم استفاده از امکانات 

دولتی از اول انقلاب در حوزه مســکن، می توانند نسبت به 
ثبت نام اقدام کنند.

بر اساس این قانون، زنان خودسرپرست مشروط به داشتن 
حداقل ۳۵ ســال سن، معلولان جســمی و حرکتی با ۲۰ 
سال سن، می توانند در قانون جهش تولید مسکن )نهضت 
ملی مسکن( مشارکت داشته باشند. همچنین، قانون برای 
سرپرستان خانوار، محدودیت سنی نگذاشته است چرا که این 
افراد سرپرست خانوار تعریف می شوند و برای قانونگذار متاهل 
یا سرپرســت خانوار بودن ملاک است. در عین حال، زنان و 

مردان سرپرست خانوار که به دلیل متارکه به صورت مجردی 
زندگی می کنند و سرپرست فرزندان خود هستند خانوار تلقی 

شده و بدون ملاک سن می توانند ثبت نام کنند.
بر اساس مصوبه تازه شــورای عالی مسکن، مردان مجرد 
بالای ۴۵ ســال ســن و بیماران خاص بــا تاییدیه وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، امکان ثبت نام در نهضت 

ملی مسکن را دارند.
بنا بر اعلام معاونت مسکن و ساختمان، برای مهاجران از 
کلانشهرها، سابقه سکونت به یکسال تقلیل پیدا کرده است. 
بدین معنا اگر کسی ساکن کلانشهری بوده و در شهر دیگر، 
تقاضای مسکن دارد با حدود یکسال سابقه سکونت در همان 
شــهر امکان ثبت نام در طرح نهضت ملی مســکن را دارد. 
همچنین برای کارکنان دولت و نیروهای نظامی و روحانیون بر 
اساس حکم اداری و یا بر اساس تشخیص حوزه های علمیه، 
سابقه سکونت ۵ ساله در طرح نهضت ملی مسکن مورد نیاز 
نیســت. این افراد می توانند به جز تهران در سایر شهرهای 

کشور از این مزیت بهره مند شوند.

اینمادبهتوسعهکسبوکارهایاینترنتیکمکمیکند تاکنونیکراسدامهمصادرنشدهاست

جدیدترینقیمتمیوهوصیفی

مدیرکلدفترپیشگیریستادمبارزهباقاچاقکالاوارز: رئیسمجمعملیصادرکنندگاندام:

رئیسمجمعملیصادرکنندگاندامخاطرنشانکرد:وزراتجهاد
کشــاورزیبنابهتعداددامیکهدامدارداردکارتدامدارباســقف
۱۰،۲۰،۵۰میلیونتومانیمیدهدتاآنهانهادههایموردنیازخودرا

خریداریکند.
منصور پوریان در پاسخ به این پرسش که وزارت جهاد کشاورزی در راستای تسهیل 
در ارائه خدمات و رفع نیاز دامداران کشور خبر رونمایی کارت دامدار در هفته جاری را 
رسانه ای کرد و از دید شما این کارت تا چه میزان می تواند در کاهش مشکلات دامداران 
تاثیر بگذارد؟ گفت: وزارت جهاد با ارائه کارت دامدار، می خواهد از دامداران حمایت مالی 

کند که سقف این کارت نیز مشخص است.
وی با بیان سقف کارت دامدار، تصریح کرد: سقف این کارت ۲۰،۵۰، ۱۰ میلیون است 
که با سود ۱ درصد در اختیار دامدار مناطق روستایی داده می شود و آنها می تواند با این 
کارت نهاده مورد نیاز خود را تهیه و تامین کند.بنا به اظهارات پوریان، دامدار بنا به میزان 
دامی که دارد می تواند کارت دریافت کند.این فعال اقتصادی ادامه داد: فعالان بخش 
خصوصی خواهان چنین حمایت هایی از دولت پیشین و دولت اخیر بودند؛ ما از دولت 
درخواست کردیم باتوجه به شرایط سخت تولید و خشکسالی، دامدار از لحاظ نقدینگی 
تامین شود. این کارت در جهت حمایت دامدار برای خرید مایحتاج دام است و چقدر 

خوب بود که این مهم زودتر از این عملیاتی می شد.
وی با اشاره به مشکل نقدینگی دامداران، گفت: برخی از دامداران برای تامین نقدینگی 
مجبور شدند که دام خود را به حراج بگذارند و یا دام ماده خود را روانه کشتارگاه ها کنند؛ 
اگر این ابلاغیه حمایتی اجرایی شود اقدام ارزشمندی برای حل مشکلات دامداران است  

و باید منتظر خروجی مثبت تصمیمات حمایتی وزارتخانه باشیم.
به گفته پوریان، هزینه تولید در سال های اخیر به شکل ناعادلانه ای افزایش پیدا کرد تا 

جایی که برخی از تولیدکنندگان دست از تولید برداشتند.
رئیس شورای تامین کنندگان دام با اشاره به تصمیمات جدید ساداتی نژاد، تصریح کرد:  
خرید حمایتی دام، صادرات دام و ابلاغ کارت دامدار جزو اقدامات مثبت وزیر جدید جهاد 
کشاورزی است. چنین تصمیماتی بدون تردید نتیجه بخش خواهد بود و تاثیرات آنها را 

در ماه های آینده مشاهده خواهیم کرد.  
وی با انتقاد از عوارض صادراتی سال ۱۴۰۱، بیان کرد: به نظر من عوارضی که برای 

صادرات دام تعریف شــده است غیرکارشناسی است چرا که روال این بوده است که 
عوارض روی مواد خام وضع شود. دامداران مشکلات زیادی دارند و با انباشت دام مواجه 
هستند از این رو چاره ای جز صادرات برای آنها باقی نمانده است.این فعال اقتصادی ادامه 
داد: معاون بازرگانی وزارت جهاد بهتر است که در عوارض صادراتی جدید تجدیدنظر 
کند چرا که صادرات در ایران دائمی نیست و بیشتر فصلی است یعنی در زمانی که 

کشور  مازاد دام دارد.
پوریان در پایان خاطر نشان کرد: صنعت دامداری در کشور برای اینکه سر پا بماند نیاز 
به حمایت همجانبه ۵ ساله دارد تا به شرایط نرمال برسد؛ بنابراین انتظار داریم که موانع 

پیشروی صادرات رفع شود.
رییس شورای تامین دام کشور بابیان اینکه هنوز صادرات دام صورت نگرفته است، 
گفت: برای صادرات دام نخست باید سلامت آنها از سوی سازمان دامپزشکی تایید 
شود به همین دلیل دام هایی که قرار است صادر شوند در محدوده های قرنطینه این 

سازمان هستند.
وی با اشاره به لزوم توسعه صادرات، گفت: اعمال تحریم ها علیه ما باعث شده است که 
امکان مراوده ات مالی ما با کشورهای هدف صادراتی دشوار شود پس پیش از صادرات 
لازم است راهی برای بازگشت ارز در نظر بگیریم و راهکار بازگشت ارز شفاف شود. در 
حال حاضر نمی توانیم از طریق سیستم بانکی ارز حاصل از صادرات به کشور برگردانده 
شود.به گفته این فعال اقتصادی، تا کنون یک راس صادر نشده است.پوریان ادامه داد: 
قرار بود در راستای حمایت از دام عشایر این مصوبه عملیاتی شود. این دام ها در بازار 
داخلی خریدار ندارند و وزن آنها بالا رفته است. کشورهای حوزه خلیج فارس خریدار دام 
زنده هستند به همین دلیل گوسفند با اوزان بالا که یک سال از عمر آنها گذشته است 

خریداری می کنند این در حالیست که بازار داخلی خریدار بره است.
رئیس شورای تامین دام کشور بابیان اینکه دام زنده کیلویی 6۲ هزار تومان از عشایر 
خریداری می شــود، افزود: باتوجه به اینکه از سال گذشته دام زیادی در کشور موجود 
است از این رو باید صادرات دام را عملیاتی کنیم. به نظر من بیش از هزار راس دام باید 
صادر شود تا از تولید عشایر حمایت شود. به گفته وی، صادرات هزار راس دام، در حدود 

۲۰۰ هزار دلار می شود که باید بازگشت آن از طریق صرافی ها صورت بگیرد.
رئیس شورای تامین کنندگان دام کشور، در پاسخ به این پرسش که آیا صادرات دام 
تاثیراتی در بازار داخلی ایجاد می کند، افزود: صنعت دامداری در کشور در شرایط رکود 
تورمی قرار دارد، از این رو باید تلاش کنیم که این رکود شکســته شود. بدون تردید 
صادرات دام تاثیر روانی بر بازار می گذارد که بعد از مدتی عادی خواهد شــد اما باید 
بر این نکته تاکید کنم که صادرات خللی در بازار داخلی ایجاد نمی کند و باکمبود دام 

مواجه نخواهیم شد.
وی بابیان اینکه باید جزییات صادرات دام شفاف و دقیق بازگو شود، ادامه داد: هنوز 
درگیر کاغذبازی هستیم و نتوانستیم برای صادرات دام اقدامی انجام دهیم باید بگویم 
که درگیر رفع مشکلات پیشرو هستیم باید این موانع رفع شوند تا از محل آن سودی 
عاید دامداران شود. در حال حاضر اتحادیه دامداران سبک و اتحادیه عشایری متولی 

این مهم هستند.

مشاهدههایمیدانینشانمیدهدکهقیمتمیوه
وصیفینسبتبههفتههایگذشتهنوسانچندانی

نداشتهاست.
بــه گــزارش ایســنا، براســاس مشــاهده های میدانی از 
خرده فروشی های سطح شهر تهران، قیمت هر کیلو سیب زرد ۲۲ 
هزار تومان، ســیب قرمز ۲۰ هزار تومان، پرتقال ۲۰ تا ۳۰ هزار 

تومان، نارنگی ۲۱ هزار تومان، انار ۲۵ تا۲۹ هزار تومان، انگور حدود 
۲۷ هزار تومان، موز ۳۰ هزار تومان، کیوی ۲۵ هزار تومان، خیار 
گلخانه ۱۳ هزار تومان، خیار رسمی ۸۰۰۰ تومان، گوجه فرنگی۱۴ 
هزار تومان، ســیب زمینی ۱۰ تا۱۱ هزار تومان، پیاز قرمز ۷۵۰۰  
و پیاز سفید ۱۰ تا ۱۱ هزار تومان است.گفتنی است قیمت های 
ذکر شده حدودی بوده و ممکن است در برخی مناطق بیشتر یا 

کمتر باشد.اما در میادین میوه و تره بار نیز قیمت هر کیلو سیب 
زرد ۱۳هزار و ۵۰۰ تومان، ســیب قرمز ۱۲هــزار و ۲۰۰ تومان، 
پرتقال ۹۸۰۰ تومان، نارنگــی ۱۳هزار و۵۰۰ تومان، انار ۱6هزار 
و۲۰۰تومان، انگور ۱۵هزار و۳۰۰ تومان، موز ۲6هزار و۹۵۰ تومان، 
کیوی ۱۳هزار و۷۰۰ تومان، خیار رسمی ۵۴۰۰ تومان، خیار گلخانه 

۸۷۰۰ تومان، گوجه فرنگی ۱۱هزار و۵۰۰ تومان، است.

مدیرکلدفترپیشگیریستادمبارزهباقاچاقکالاوارز
گفت:اینماد،ابزارلازمبرایساماندهی،کنترل،نظارت
واحرازهویتصاحبانکسبوکارهایاینترنتیاست.

به گزارش مهر، پس از الزامی شدن دریافت نماد اعتماد الکترونیکی 
برای فروشگاه های اینترنتی از سوم آذرماه، موج انتقادات به این الزام 
آغاز شد و انجمن صنفی ها و اتحادیه های حوزه کسب وکار مجازی در 

بیانیه های جداگانه به این اقدام اعتراض کردند.
البته مسئولان مرکز توسعه تجارت الکترونیکی پیش از این اعلام 
کرده بودند که الزامی شــدن اخذ اینماد به منظور شفاف ســازی و 
ساماندهی فضای کسب وکار صورت می گیرد و با تدابیر پیش بینی 
شده، هیچ آسیبی به کسب وکارهای اینترنتی وارد نمی شود. امکان 
دریافت نماد اعتماد بی ســتاره یکی از این راهکارهای مرکز توسعه 
اســت که در کمترین زمان ممکن و تنها با احراز هویت ساده برای 
کســب وکارهای کوچک و خانگی میسر است؛ البته شواهد نشان 
می دهد با وجود این تدابیر هنوز هم برخی از صاحبان کسب وکارهای 
 مجــازی نســبت به چرایــی و ضرورت الــزام اینمــاد ابهاماتی

 دارند.
اینمادوسیلهاعتبارسنجیواحرازهویت

کسبوکارهایاینترنتی
از همین رو، امیرمحمد پرهام فر مدیرکل دفتر پیشــگیری ستاد 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز در گفت وگو با مهر، با اشــاره به لزوم اخذ 
اینماد توسط تمامی کســب وکارهای اینترنتی، گفت: قانون مبارزه 
با پولشــویی و قانون توسعه تجارت الکترونیک، اخذ اینماد را برای 
 فعالیت کسب وکارها و دریافت درگاه پرداخت الکترونیکی الزامی کرده 

است.
وی افزود: اینماد، ابزار حاکمیت برای ساماندهی، کنترل، نظارت و 
احراز هویت صاحبان کسب وکارهای اینترنتی است. قطعاً این موضوع 
توسط مردم نیز مطالبه می شود و برای آنان سوال است که آیا هرکدام 
از کسب وکارهای ایجاد شــده در اینترنت، واقعی است و یا امکان 

کلاهبرداری توسط آن ها وجود دارد.
ضرورتاینمادبرایجلباعتمادمردم

پرهام فر مدیرکل دفتر پیشــگیری ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
ادامه داد: به دلیل اینکه درگاه پرداخت از جانب بانک مرکزی به طور 
مستقیم و یا غیر مستقیم ارائه می شود؛ مردم باید از طریق مشاهده 
 اســتانداردهای مختلف نظیر اینماد، از خرید خود اطمینان حاصل

 کنند.
مدیرکل دفتر پیشگیری ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز با اشاره به 
انتقادات علیه اینماد طی چند روز گذشته، اظهار داشت: مرکز توسعه 

تجارت الکترونیک برای تسهیل گری در اخذ اینماد، پای کار آمده و 
اقداماتی نظیر رتبه بندی کسب وکارها انجام داده است که همین امر 
موجب افزایش اعتماد عمومی مردم و کاهش کلاهبرداری ها در این 

حوزه خواهد شد.
مدیرکل دفتر پیشــگیری ســتاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز افزود: 
کسب وکارهایی که به شکل قانونی در حال فعالیت هستند، اتفاقاً از 
اینماد استقبال می کنند؛ چرا که صاحب کسب وکار قانونی به دنبال 
شفافیت و ارائه برند قانونی خود به مردم است. به نظر می رسد که تنها 
افرادی می بایست از این موضوع ناراضی باشند که نظارت و شفافیت 

به ضرر آنان است.
 امیرمحمد پرهام فر مدیرکل دفتر پیشگیری ستاد مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز در پایــان با بیان این که ضروری اســت تا رســانه ها در 
خصوص اینماد به مردم اطلاع رسانی کنند، گفت: بخشی از مردم 
در حال استفاده از این خدمات هستند و لازم است تا رسانه ها در این 

خصوص اطلاعات درست را به مردم مخابره کنند.
اینمادمیتواندبهکسبوکارهایاینترنتیکمککند

به گزارش مهر، طی هفته های گذشته اعتراض برخی از صاحبان 
کسب وکارهای مجازی به اجباری شدن اینماد شدت گرفته و حتی 
برخی از کسب وکارهای اینترنتی نشان اینماد را از صفحه اول سایت 
خود برداشتند، از سوی دیگر اما برخی از کسب وکارها همچنان با نماد 

اعتماد الکترونیکی به فعالیت خود ادامه می دهند.
فرشــاد وکیل زاده، یکی از فعالان کســب وکارهای اینترنتی در 
گفت وگو با رسانه ها گفته است: هرچند برخی از مواقع اینماد باعث 
کندی و تأخیر در بالا آمدن سایت شده و این مجموعه به طور موقت 
در آن زمان ها نماد اعتماد الکترونیکی را از صفحه اصلی سایت خود 
حذف کرده است، اما قانون مند کردن فضای کسب وکارهای اینترنتی 
و رفع کاستی های اینماد می تواند به توسعه کسب وکارهای اینترنتی 

کمک کند.
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